

# DESIGNERS WANTED

**Kommunikationsdesigner:in (w/m/d)**

**Junior- oder Senior Level:**

Illustrator, InDesign, Photoshop und XD beherrscht Du im Schlaf. AfterEffects ist dir vielleicht auch nicht ganz fremd. Du bist smart, organisiert und aufgeweckt und interessierst Dich für Technologien, die die Welt verändern, Bildung für Kids, und... was noch? Das würden wir gerne wissen:

[jobs@zora.studio](mailto:jobs@zora.studio)

**Communication Designer (f/m/d)**

**junior- or senior level:**

You know Illustrator, InDesign, Photoshop and XD by heart. Possibly some AfterEffects, too. You're smart, organized and curious and have an interest in technology that will change the world, education for kids, and ... what else? We'd really like to know:

[jobs@zora.studio](mailto:jobs@zora.studio)



**ZORA** ist ein Designstudio in Düsseldorf Unterbilk, spezialisiert auf Identity & Interaction Design. Unsere internationalen Kunden sind primär im Bereich Green Future Tech unterwegs.

Wir bieten Dir einen Platz in einem kleinen Team, in dem wir Dich dabei unterstützen, selbstständig zu arbeiten und dich weiterzuentwickeln.

**ZORA** is a design studio located in Düsseldorf Unterbilk, specializing in identity & interaction design. Our international clients are mostly working in the areas of green future tech.

We're offering you a position in a small team, in which we'll support you to work independently and develop.

## ZORA